
XII sesja Rady Powiatu Hajnowskiego

28 stycznia 2016r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego odbyła się XII sesja Rady Powiatu 
Hajnowskiego. W obradach uczestniczyło 16. radnych, posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Lech Jan 
Michalak. W sesji udział wzięli – radny sejmiku województwa Włodzimierz Pietroczuk oraz pracownicy Starostwa.

Podczas obrad Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk poinformował Radę o wizycie przedstawicieli powiatu 
hajnowskiego w powiecie nowosądeckim, w trakcie którego podpisano porozumienie o współpracy (więcej o tym 
tu). Ponadto Starosta powiadomił radnych o spotkaniu z  Sekretarzem Stanu Kancelarii Premiera oraz  
Ministrem Środowiska dnia 27 stycznia br., którego tematem była sytuacja w Puszczy Białowieskiej. Delegacja z 
powiatu hajnowskiego otrzymała informację o trwającej inwentaryzacji a także planach spotkania ministra 
środowiska z Komisarzami Europejskimi. Starosta dodał, że rada zostanie poinformowana o  wyniku rozmów i 
inwentaryzacji.

W trakcie posiedzenia Rada podjęła uchwały w sprawach:

1.  zmian w budżecie na 2016 rok

Nadania tytułu „Zasłużony dla powiatu hajnowskiego” :

2. Zakładowi Nasycalni Podkładów w Czeremsze Spółce z o.o. 
3. Panu Ryszardowi Stanisławowi Sokołowskiemu 
4. Zakładowi Drzewnemu "ANDREWPOL" w Hajnówce 
5. Pani Oldze Rygorowicz
6. Pani Walentynie Kerdelewicz 
7. ks. kanonikowi Józefowi Piotrowi Poskrobko 
8. ks. Mitratowi Bazylemu Roszczenko 
9. Panu prof. dr hab. Michałowi Kondratiukowi 

10. Panu prof. dr hab. inż. Lechowi Jerzemu Dzienis
11. Miejskiej Bibliotece Publicznej im. dr. Tadeusza Rakowieckiego w Hajnówce 
12. Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Hajnówce 
13. Panu Piotrowi Gagan
14. Panu Romanowi Sacharczukowi 

W trakcie sesji radni zgłosili następujące interpelacje:

Radny Jan Adamczuk:

1. Pierwsza interpelacja dotyczyła remontu ubytków w postaci dziur na ulicy Białowieskiej w Hajnówce.

Na interpelację odpowiedział Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk zobowiązując się do przekazania pisma w 
tej sprawie Burmistrzowi Miasta Hajnówka.

2. Druga interpelacja dotyczyła terminu remontu ul. Armii Krajowej w Hajnówce.

Na interpelację odpowiedział Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk. Starosta stwierdził,  iż inwestycja 
dotycząca przebudowy ul. Armii Krajowej w Hajnówce zostanie dofinansowana w ramach Programu Rozwoju 
Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 - 2019.

3. Trzecia interpelacja dotyczyła drzew przy drodze powiatowej Klejniki – Treszczotki. Radny dopytywał o 
termin wycinki oznakowanych drzew, ponadto argumentował  iż te nieoznakowane także wymagają przycinki 
ze względu na zachowanie bezpieczeństwa.

Z upoważnienia Starosty Hajnowskiego na interpelację odpowiedziała Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych 
Krystyna Miszczuk. Kierownik poinformowała, iż w gminie Czyże w trakcie uzyskiwania pozwolenia na wycinkę 
czeka 28 sztuk topoli i w gminie Narew – 12. To są zgłoszenia, które zostały skierowane do urzędów gmin w 
sprawie wydania decyzji. Ponadto, przytoczyła statystyki dotyczące planów wycinki drzew na rok 2016 rok. 
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Kierownik dodała, że w dniu sesji została ogłoszona aukcja na sprzedaż drzew. Podkreśliła, że uzyskiwanie 
decyzji o wycince jest bardzo czasochłonne. Ponadto zaznaczyła, że suche drzewa przy drodze nie zawsze 
kwalifikują się jako te rosnące w pasie dróg. W przypadku takich drzewostanów organizowane jest spotkanie z 
właścicielami przyległej nieruchomości, co ma służyć uniknięcia kosztów związanych z wyznaczeniem pasa 
drogowego. W przypadku „problemowych” drzew koszty ich usunięcia rozkładają się na obie strony. Kierownik 
dodała, że większość drzew przy drodze Klejniki – Treszczotki rośnie poza pasem drogowym.

W punkcie wolne wnioski na wniosek radnej Barbary Wasiluk radni jednogłośnie podjęli decyzję o 
zorganizowaniu wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji Rady przed sesją w lutym.

Radny Jan Korcz dopytywał o spotkanie z ministrem w kontekście możliwości objęcia Puszczy nadzorem 
unijnym. Starosta ustosunkowując się do pytania, stwierdził, iż spotkanie w Kancelarii Premier dotyczyło 
rozmowy o sytuacji w Puszczy. Na konkretne decyzje przyjdzie czas po aktualnie przeprowadzanej 
inwentaryzacji. Głos zabrał także Przewodniczący Lech Jan Michalak informując Radę, iż w trakcie spotkania 
delegacja z powiatu hajnowskiego zaprosiła Premier oraz Ministra Środowiska na wizytę w okresie wiosennym.

W trakcie sesji Rada Powiatu Hajnowskiego na wniosek radnej Olgi Rygorowicz przyjęła stanowisko w sprawie 
tragicznych wydarzeń w 1946 roku. Stanowisko zostało podjęte większością 13 głosów "za", 2 "wstrzymujący 
się", 1 "przeciw".

STANOWISKO

Katarzyna Nikołajuk
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